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Till 

Östermalms stadsdelsnämnd 

sammanträde 2010-10-21 

Anläggande av tre konstgräsfotbollsplaner 

samt byggnation av en ny personalbyggnad 

m. m. på Hjorthagens idrottsplats - svar på 

remiss från kommunstyrelsen 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Stadsdelsnämnden tillstyrker förslag till anläggande av tre konstgräsfotbollsplaner 

samt byggnation av en ny personalbyggnad m.m. på Hjorthagens idrottsplats. 

 

 

 

Göran Månsson        Britt Mattsson 

stadsdelsdirektör        avdelningschef 

 

 

Sammanfattning 

Idrottsnämnden har godkänt ett upprustnings- och moderniseringsprogram för 

Hjorthagens idrottsplats och ett inriktningsbeslut togs 2010-06-08. Projektet 

medför en kostnad av 45 mnkr. Kommunstyrelsen har skickat ärendet på remiss 

till bl.a Östermalms stadsdelsnämnd för yttrande. 

 

Efterfrågan på idrottsytor kommer att öka i samband med att nya bostäder byggs i 

Norra Djurgårdsstaden byggs och nya boende flyttar in. 

 

Förvaltningen ser positivt på att idrottsytorna utökas i området och med 

tillhörande byggnader, och föreslår stadsdelsnämnden att tillstyrka förslaget.  

 

Förvaltningen vill tillägga att en ny plats för Valborgsmässobrasa behöver utses 

inom området, samt att en entré från norr behöver tillskapas. 
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Bakgrund 

Idrottsnämnden har godkänt ett upprustnings- och moderniseringsprogram för 

Hjorthagens idrottsplats och ett inriktningsbeslut togs 2010-06-08. Projektet 

medför en kostnad av 45 mnkr. Kommunstyrelsen har skickat ärendet på remiss 

till bl.a Östermalms stadsdelsnämnd för yttrande. 

 

Redan 2002 fattade idrottsnämnden beslut om att rusta upp och modernisera 

Hjorthagens idrottsplats i samband med utbyggnaden av Norra Djurgårdsstaden. 

Då var tanken bl.a. att ersätta nuvarande 11-manna och 7-manna naturgräsplaner 

och 7-manna grusplan med 11-manna konstgräsfotbollsplan, en fullstor idrottshall 

och en 7-mannafotbollshall. 

 

Fördjupade utredningar av området har medfört att en del förändringar. Bl.a. 

planeras nu en gång- och cykelväg genom området, och den planerade 

fotbollshallen och idrottshallen har utgått p g a utrymmesskäl. Idrottshallen  

planeras i stället att uppföras på annan yta väster om området med en byggstart 

tidigast 2015. Idrottshallen ingår inte i remissen. 

 

Ärendet 

Idrottsförvaltningen har upprättat ett upprustnings- och moderniseringsprogram 

för Hjorthagens idrottsplats. Programmet föreslår att befintliga två naturgräsplaner 

och en grusplan ersätts med tre konstgräsplaner, en 11-manna, en 7-manna och en 

5-mannaplan. Idrottsförvaltningen föreslår även att en ny personalbyggnad 

uppförs och att befintlig omklädningsbyggnad upprustas och moderniseras. 

Byggstarten planeras ske i november 2011 och och beräknas färdigställas våren 

2013. 

 

Ärendets beredning 

Ärendet har beretts inom parkmiljögruppen norra innerstaden. 

 

Förvaltningens synpunkter och förslag 

Efterfrågan på idrottsytor kommer att öka i samband med att nya bostäder byggs i 

Norra Djurgårdsstaden byggs och nya boende flyttar in. 

 

Förvaltningen ser positivt på att idrottsytorna utökas, inklusive tillhörande 

byggnader. Förvaltningen anser även att den planerade gång- och cykelvägen är 

positiv för området. 

 

Förvaltningen vill tillägga att en ny plats för Valborgsmässobrasa behöver utses 

inom området, samt att en entré från norr behöver tillskapas. 
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Förslaget till den nya idrottsplatsen redovisas mycket översiktligt. 

Det är viktigt att stadsdelsförvaltningen genom parkmiljögruppen, får vara 

delaktig i det fortsatta arbetet med utformningen av markanläggningen. 

 

Förvaltningen föreslår stadsdelsnämnden att tillstyrka förslaget. 

 

Bilagor 

Remissen 


